
2018D30373 LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport heeft een 
aantal vragen voorgelegd aan de Ministers en Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het Jaarverslag Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport 2017 (Kamerstuk 34 950 XVI, nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Lodders 

De adjunct-griffier van de commissie,
Bakker 
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Nr. Vraag 
1 Wat zijn de ontvangen bedragen uit de takbaksaccijnsverhogingen 

in de jaren 2010–2017? Gaarne in een tabel uit te drukken met links 
de tabaksaccijnsverhogingen en rechts de reële opbrengsten van 
die verhogingen. 

2 Wat zijn de gemiddelde kosten voor verblijf van een jaar lang in 
een verzorgingshuis en wat zijn de gemiddelde kosten voor 
iemand die langer thuis moet blijven wonen? 

3 Wat zijn de gemiddelde kosten voor verblijf van een jaar lang in 
een verpleeghuis en wat zijn de gemiddelde kosten voor iemand 
die langer thuis moet blijven wonen? 

4 Wat kost een gemiddelde plek een jaar lang in een verpleeghuis? 
5 Wat kost een gemiddelde plek een jaar lang in een verzorgings-

huis? 
6 Wat kost het gemiddeld om langer thuis te blijven wonen met 

wijkverpleging en Wet maatschappelijke ondersteuning (Wmo)? 
7 Welke extra kosten maken ouderen die langer thuis blijven wonen, 

die ze niet in een verzorgingshuis zouden maken? 
8 Zijn de kosten per oudere gedaald sinds de decentralisaties? Of is 

er een stijging van de kosten? Kunt u dit kwantificeren? 
9 Hoeveel gemeenten indiceren huishoudelijke verzorging via 

resultaatgericht indiceren? 
10 Hoeveel rechtszaken hebben afgelopen jaar plaatsgevonden over 

de Wmo? 
11 Kunt u een overzicht sturen van uitspraken van de Centrale Raad 

van Beroep (CRvB) en van lagere rechters over gemeenten die in 
strijd gehandeld hebben met de Wmo? 

12 Hoeveel gemeenten subsidiëren schoonmaakbedrijven voor 
huishoudelijke verzorging? 

13 In hoeveel gemeenten worden zorgbehoevende mensen gekort in 
hun uren thuiszorg? 

14 Kunt u een inventarisatie geven van de in de verschillende 
zorgsectoren opererende praktijk- en aanjaagteams, ambassa-
deurs, overleg- en regietafels? 

15 Wat is het huidige percentage zorgmijding en hoe verhoudt dit zich 
ten opzichte het percentage ten tijde van het ziekenfonds? 

16 Wat waren de gemiddelde wachttijden voor heupoperaties, 
knieoperaties, cataract en borstkankeroperaties in Nederland, het 
Verenigd Koninkrijk, Zweden, België en Duitsland in de periode 
2012–2017? 

17 Wat betekenen de onderschrijdingen op het Budgettair Kader Zorg 
(BKZ) voor het toekomstige beleid en de ontwikkeling van de 
zorgpremie? 

18 In hoeverre bestaat er een verband tussen de onderbesteding in de 
wijkverpleging en de bestuurlijke akkoorden? 

19 Hoe valt de versterking van de wijkverpleging, ten behoeve van 
juiste zorg op de juiste plek, te rijmen met de onderbesteding in de 
wijkverpleging? 

20 In hoeverre bestaat er een verband tussen de onderbesteding in de 
wijkverpleging en de bestuurlijke akkoorden met onder andere 
partijen in de wijkverpleging? 

21 Op welke manier wordt in het opleiden van mensen rekening 
gehouden met de gewenste verschuiving van zorg van het 
ziekenhuis naar de huisarts en de wijkverpleging, zodat er geen 
onnodig beroep wordt gedaan op dure medisch-specialistische 
zorg? 

22 Kunt u een overzicht geven op welke wijze de «financiële afspra-
ken» over «het actieplan aanpak wachttijden» hebben bijgedragen 
aan de terugdringen van de wachtlijsten in 2017? 
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Nr. Vraag 
23 Op welke manier wordt gestimuleerd dat meer gemeenten zich 

aansluiten bij Jongeren Op Gezond Gewicht (JOGG) en wat is 
hierbij het streven? 

24 Aangegeven wordt dat het kabinet wil dat de doelen uit het 
Akkoord verbetering productsamenstelling in 2020 zijn gereali-
seerd, kan aangegeven worden wat er gebeurt als de doelen niet 
gerealiseerd zijn in 2020? 

25 Hoeveel mensen uit de genoemde doelgroepen zijn bereikt met de 
opgezette innovatieve sport- en beweegprojecten om ouderen en 
chronisch zieken in beweging te brengen en te houden? 

26 Hoe pakken de afspraken in het akkoord voor de wijkverpleging 
over de kwaliteit en transparantie van de wijkverpleging, de 
samenwerking met gemeenten en de keuze-informatie voor 
patiënten, in de praktijk uit voor mensen met dementie en voor de 
levering van casemanagement dementie? 

27 Hoe vaak is al gebruikt gemaakt van de per 1 januari 2018 
geïntroduceerde mogelijkheid om door middel van een extra 
registratiecode een vergoeding te ontvangen voor langere 
gesprekken in de zorgverlening? 

28 Hoeveel gevallen van antibioticaresistentie waren er in 2017? 
29 Welke acties worden er ondernomen om antibioticaresistentie te 

voorkomen en welke budgetten zijn hiervoor beschikbaar? 
30 Hoe vaak was er in 2017 sprake van een tekort aan (specifieke 

vormen van) antibiotica? 
31 Wat is de stand van zaken met betrekking tot antibioticaresistentie 

en de beschikbaarheid van antibiotica in Caribisch Nederland? 
32 Om al in 2017 aan de slag te gaan met de verbetering van de 

verpleeghuiszorg heeft het kabinet € 100 miljoen beschikbaar 
gesteld, met dit geld zijn extra medewerkers aangenomen om de 
locaties waar dat het hardst nodig is; op welke locaties is dit het 
hardst nodig? Hoeveel medewerkers zijn er aangenomen? Welke 
functies en niveau betreffen deze nieuwe medewerkers? 

33 Wat zijn de resultaten in 2017 als het gaat om het gebruik en de 
beschikbaarheid van casemanagement dementie? 

34 Wat is er in 2017 gebeurd om de mantelzorgondersteuning van 
mensen met dementie zowel kwalitatief als kwantitatief vanaf de 
diagnose te verbeteren? 

35 Wat zijn de resultaten in 2017 als het gaat om het gebruik en de 
beschikbaarheid van casemanagement dementie? 

36 Wat merken mensen met dementie van de incidentele € 100 
miljoen extra voor verpleeghuiszorg in 2017? 

37 Hoeveel extra verplegenden zijn er in 2017 uiteindelijk tijdelijk, 
respectievelijk structureel aangenomen dankzij de eenmalige extra 
€ 100 miljoen voor verpleeghuiszorg, en hoe verhouden deze 
realisatiecijfers zich tot de oorspronkelijke plannen? 

38 Wat zijn de resultaten in 2017 als het gaat om het gebruik en de 
beschikbaarheid van casemanagement dementie? 

39 Wat is er in 2017 gebeurd om de mantelzorgondersteuning van 
mensen met dementie zowel kwalitatief als kwantitatief vanaf de 
diagnose te verbeteren? 

40 Welk doel qua aantal dementievrienden streeft het kabinet na met 
de activiteiten in de campagne «Dementievriendelijke samenle-
ving»? 

41 Hoeveel mensen zijn er aangenomen in verpleeghuizen? Wat heeft 
dit betekend voor de kwaliteit op die locaties? 

42 Kan het kabinet aangeven hoe de agenda «Aan het werk voor 
ouderen» zich verhoudt tot het onlangs gepresenteerde pro-
gramma voor de Arbeidsmarkt? 
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43 Hoeveel vragen heeft het praktijkexamen Zorg op de juiste plek in 

2017 gekregen? Wat voor type vragen betroffen het? 
44 Wat is het totale budget dat uitgegeven is aan geneesmiddelen per 

jaar sinds 2012? Kan daarbij ook worden aangegeven hoe de 
verdeling intramuraal-extramuraal is? 

45 Kan een overzicht gegeven worden van alle investeringen in 
e-health- en technologieprojecten vanuit het Ministerie van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport? Kan daarbij aangegeven 
worden hoeveel mensen er zijn bereikt met e-health? 

46 Kan binnen de gehele investeringen in e-health aangegeven 
worden welk deel er bij de eindgebruikers («de patiënten») terecht 
is gekomen, welk deel is besteed aan de ontwikkeling en terecht is 
gekomen bij de ontwikkelaars en producenten, welk deel wordt 
gebruikt voor communicatie-activiteiten, enz.? 

47 Zijn de resultaten van de evaluatie van de Health deals inmiddels 
bekend? Zo ja, kunnen die met de Kamer gedeeld worden? Zo nee, 
wanneer worden de resultaten verwacht? 

48 Wordt voor de garanties in het kader van risico-regelingen, 
conform het nieuwe beleid, een marktconforme vergoeding 
gevraagd? Voor welke garanties wel en voor welke garanties niet 
(en waarom niet)? Welke van de garantieregeling zijn opnieuw 
beoordeeld, conform het nieuwe beleid, of het gecontinueerd moet 
worden of niet, en welke niet? Hoe wordt omgegaan met het 
nieuwe beleid risicoregelingen en garanties, zoals dat is vastge-
steld door het Ministerie van Financiën? 

49 Waarom staan diverse indicatoren nog niet in de Staat van VenZ 
(Volksgezondheid en Zorg)? Wanneer worden alle cijfers die wel 
reeds aanwezig zijn, toegevoegd aan de Staat van VenZ? 

50 Waarom staan de kerncijfers uit de VWS-monitor niet in het 
jaarverslag? 

51 Wat is er geregeld bij het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport voor het vanaf het jaar 2017 aanleggen van een begro-
tingsreserves voor eventuele schade in het kader van de 
achterborg? 

52 Wat was in 2017 het percentage bereik acute verloskunde binnen 
45 minuten? 
Bestaat er het voornemen om de 45 minuten norm met betrekking 
tot verloskunde te evalueren dan wel te herzien? 

53 Wat wordt bedoeld met de doelstelling «Er is een laagdrempelige 
ondersteuning naar behoefte» (bij «Gezond blijven»)? 

54 Waarom is het aanbod van verslavingszorg een indicator voor 
«Gezond blijven»? 

55 Hoe wordt gemeten dat de investering in preventie bijdraagt aan 
het voorkomen van zware zorg later? 

56 Waar zijn de cijfers te vinden die niet in de Staat VenZ staan? 
57 Is een doel op zich dat de uitgaven voor de Wmo dalen, ook als de 

macrokosten niet stijgen? 
58 Waarom zijn de indicatoren/cijfers over de «wachttijden: % dat 

boven de Treeknormen zit» nog niet opgenomen in de Staat van 
Volksgezondheid en Zorg? Wanneer worden ze wel geactualiseerd? 

59 Wat wordt in het kader van verspilling gedaan met de lijst van 1366 
overbodige behandelingen die door de Nederlandse Federatie van 
Universitair Medische Centra (NFU) is opgesteld? 

60 Welk budget is er overgebleven van de subsidieregeling preventie-
coalities die in 2017 van start is gegaan als gevolg van het beperkte 
gebruik? 
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61 Kan het beperkte gebruik van de subsidieregeling preventiecoali-

ties ook andere oorzaken hebben behalve de onbekendheid van de 
regeling? Is dit onderzocht? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat 
zouden andere oorzaken kunnen zijn? 

62 Welk deel van de subsidieregeling preventiecoalities is niet 
gebruikt? Is het in 2017 niet uitgekeerde deel van de subsidierege-
ling in 2018 alsnog beschikbaar? Hoe wordt de bekendheid van de 
regeling vergroot? 

63 Is er een streefgetal van het aantal scholen dat eind 2018 het vignet 
Gezonde School heeft? 

64 De verspreiding van jodiumtabletten onder Limburgse kinderen is, 
in tegenstelling tot de bewering, helemaal niet goed verlopen. 
Waar lag dit aan, wie is hiervoor verantwoordelijk en hoe wordt dit 
in de toekomst voorkomen? 

65 Waarom wordt er in het jaarverslag gemeld dat wordt bezien of het 
budget deels op een andere wijze kan worden ingevuld? Aan welke 
inzet moet gedacht worden? 

66 Op hoeveel van de 745 scholen die subsidie ontvingen volgden 
kinderen die uit een gezin met lage sociale economische status en 
kinderen uit het speciaal onderwijs? 

67 Wat is de reden voor de onderbesteding op het Nationaal 
Programma Preventie van 544.000 euro? 

68 Waarom is er in 2017 geen geld uitgegeven aan de communicatie 
over de verhoging van leeftijdsgrenzen voor alcohol en tabak, 
terwijl dit wel was begroot? 

69 Kan toegelicht worden waarom het budget beschikbaar voor 
Communicatie verhoging leeftijdsgrenzen alcohol en tabak niet is 
gebruikt? 

70 Welke onderzoeken zijn er bekend naar de baten van preventiebe-
leid? 

71 Wat is de reden dat de afwikkeling van de claim narcolepsie – 
Mexicaanse griepvaccin minder voorspoedig loopt? Hoe wordt dit 
opgepakt? 

72 Waarom ziet u geen aanleiding om te veronderstellen dat het 
budget van 2.1 miljard aan de verpleeghuizen omhoog of omlaag 
zal gaan? 

73 Waarom is alleen de deelname aan het Rijksvaccinatieprogramma 
in 2017 bekend, maar niet die aan de verschillende bevolkingson-
derzoeken en de hielprik? 

74 Hoe vaak is de voedings-app gedownload? 
75 Is bekend of mensen naar aanleiding van het gebruik van de 

voedings-app gezonder zijn gaan eten? 
76 Door hoeveel mensen wordt de voedings-app gebruikt en wat was 

de reden dat hieraan 1 miljoen extra is besteed? 
77 Waarom is er een miljoen extra besteed aan voedings-apps terwijl 

consumenten het liefst een stoplicht-systeem willen voor 
voedingsmiddelen en de succesvolle stoplichtenpilot van de 
Nederlandse Voedsel- en Warenautoriteit (NVWA) moest stoppen? 

78 Is er informatie beschikbaar over voedingsapps in het kader van 
«Gezonde School»? Hoe vaak zijn die apps gedownload? Hoevaak 
worden die dagelijks gebruikt? 

79 Hoeveel instellingen hebben een toelating zoals bedoeld in de Wet 
Toelating Zorginstellingen (WTZi)? 

80 Waarom hebben niet alle algemene ziekenhuizen en overige 
instellingen voor medisch-specialistische zorg subsidie aange-
vraagd voor het ontsluiten van patiëntgegevens? Houdt dit in dat 
deze instellingen dus niets of weinig doen aan het ontsluiten van 
patiëntgegevens? Welke gevolgen heeft dit? 
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81 Wat is de verklaring dat patiënten nog niet altijd gewezen worden 

op alternatieven in de regio of de mogelijkheid tot zorgbemidde-
ling, terwijl «vaak wel een passend en tijdig alternatief beschikbaar 
is»? Wat wordt er aan gedaan om dit te verbeteren? 

82 Waarom is er zoveel minder geld uitgegeven aan antibioticaresis-
tentie dan was begroot? Wat zijn daarvan de gevolgen? 

83 Hoeveel onverzekerden waren er in 2017? 
84 Welke extra kosten brengt de grote migratiestroom nog meer met 

zich mee naast de regeling vergoeding van zorg aan illegalen? Kan 
hiervan een overzicht worden gegeven? 

85 Gemeenten dragen zorg voor de ondersteuning via de Wet 
maatschappelijke ondersteuning, het budget voor de Wmo 2015 
wordt via de integratie-uitkering sociaal domein aan gemeenten 
uitgekeerd; wat is het budget voor de Wet maatschappelijke 
ondersteuning dat wordt uitgekeerd in 2017, 2018, 2019 en 2020? 

86 Gemeenten ontvangen budget voor de integratie-uitkering 
Wmo/huishoudelijke verzorging; hoe hoog is dit budget? 

87 Gemeenten ontvangen budget voor de decentralisatie-uitkeringen 
maatschappelijke opvang en vrouwenopvang; hoe hoog is dit 
budget? 

88 Gemeenten ontvangen budget voor de algemene uitkering van het 
gemeentefonds; hoe hoog is dit budget? 

89 Wat zijn de prijzen voor zorgzwaartepakketten in 2017 en in 2018? 
90 Kunt u per zorgzwaartepakket in alle categorieën aangeven 

hoeveel er in 2017 reeds zijn afgegeven en hoeveel indicaties voor 
alle zorgzwaartepakketten in de periode 2015–2017 zijn afgegeven? 

91 Hoeveel bedragen de uitgaven voor persoonsgebonden budgetten 
in de jaren 2015, 2016 en 2017, uitgesplitst naar domein? 

92 Hoeveel mensen maken gebruik van een maatwerkvoorziening 
binnen de Wmo, uitgesplitst in thuiszorg, dagbesteding, begelei-
ding, beschermd wonen en hulpmiddelen (en/of een combinatie 
hiervan)? 

93 Hoeveel persoonsgebonden budgetten zijn in 2017 afgegeven, 
uitgesplitst naar de vier zorgdomeinen (Wlz, Wmo 2015, Jeugdwet 
en Zvw)? 

94 Welke redenen zijn in 2017 genoemd door gemeentes en aanbie-
ders om niet de iWmo of iJw standaarden te gebruiken? Indien het 
wetsvoorstel om de standaarden te verplichten wordt aangeno-
men, binnen welke tijd dienen dan alle aanbieders en gemeentes 
overgestapt te zijn? 

95 Waarom werken gemeenten en aanbieders nog niet altijd met de 
iWMO/ijW standaarden? 

96 Binnen het rijk wordt gewerkt aan een implementatieplan van het 
VN-verdrag. Wat zijn de verwachte kosten voor het rijk voor het 
uitvoeren van het VN-verdrag voor de rechten van mensen met 
een beperking? 

97 Hoeveel mantelzorgers waren er in 2017 en hoeveel daarvan waren 
overbelast? 

98 Hoe vaak is een verpleeghuiszorg instelling in 2017 door de 
Inspectie voor de Gezondheidszorg (IGZ) aangesproken over het 
niet op orde zijn van de zorg? Hoe verhoudt dat zich ten opzichte 
van de afgelopen 5 jaar? 

99 Hoeveel verpleeghuiszorg instellingen met urgente kwaliteitspro-
blemen zijn in 2017 door de IGZ ondersteund? 

100 Wat merken cliënten in de praktijk van de genoemde waardevolle 
resultaten die in het kader van waardigheid en trots zijn geboekt? 

101 Wat was de participatie en zelfredzaamheid van mensen met 
beperkingen in 2017? 

102 Wat is de ontwikkeling van de afgelopen vijf jaar in participatie en 
zelfredzaamheid van mensen met beperkingen? 
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103 Welke maatregelen heeft het kabinet genomen om de participatie 

en zelfredzaamheid van mensen met beperkingen te bevorderen? 
104 Zijn de eisen voor het gebruik van het bovenregionaal gehandicap-

tenvervoer (BRV) aangescherpt in 2017? Zo nee, waarom is er 
minder gebruik gemaakt van het BRV? 

105 Er is € 2,9 miljoen beschikbaar gesteld voor werkagenda informele 
zorg aan de Vereniging van Nederlandse Gemeenten. Hoe is dit 
geld besteed? 

106 Er is € 0,3 miljoen beschikbaar gesteld aan projectsubsidies voor 
vrouwelijke genitale verminking. Welke instelling heeft dit bedrag 
gekregen? Wat is de uitkomst van dit project? Hoeveel meisjes zijn 
er door dit project minder besneden? 

107 Wat is de verklaring dat minder mensen gebruik maken van het 
bovenregionaal vervoer? 

108 Wat is de reden van het lagere gebruik van Valys? 
109 Welke evaluatierapporten zijn er nog te verwachten over de 

Hervorming Langdurige Zorg (HLZ) en welke kennisvragen over de 
Wmo zullen hierin worden beantwoord? 

110 Tot wanneer loopt het programma In voor Zorg? En hoe verhoudt 
het programma zicht tot het programma Waardigheid en Trots op 
elke locatie? 

111 De Sociale Verzekeringsbank heeft in 2015 voor het laatste jaar de 
Regeling Waardering Mantelzorg uitgevoerd. Hoeveel gemeenten 
hebben deze regeling overgenomen? Welk bedrag is hiermee 
gemoeid? 

112 Wat is de verdeling over de verschillende indicaties van de 
pgb-houders in de Wlz in de jaren sinds 2015? Wat is de gemid-
delde hoogte van het toegekende pgb per jaar sinds 2015? 

113 Kunt u een overzicht geven van de bedragen die zorgverzekeraars 
hebben teruggevorderd omdat declaraties onjuist bleken alsmede 
de opbrengst van fraudeonderzoek door zorgverzekeraars voor 
zowel onjuistheden als daadwerkelijke fraude voor de periode 
2006–2017? 

114 Wat is er in 2017 gedaan om de ondersteuning van oudere cliënten 
te verbeteren? 

115 Waarom is er een onderbesteding waar te nemen in de post 
subsidies voor de Patiënten- en Gehandicaptenorganisaties over 
2017? 

116 Wat heeft het programma Rechtmatige zorg tot nu toe opgeleverd 
in euro’s, door minder fraude, etc.? Wat waren de doelen op dat 
punt? 

117 Als het gaat om de jeugd(gezondheids)zorg in Caribisch Neder-
land, welke acties zijn in 2017 ondernomen om de situatie te 
verbeteren in ieder geval met betrekking tot opvoedingsondersteu-
ning, meer seksuele educatie en een sluitende aanpak van 
kindermishandeling? 

118 Als het gaat om de jeugd(gezondheids)zorg in Caribisch Neder-
land, kan aangegeven worden; welke belangrijkste verbeterpunten 
er bestaan, welke acties hierop ondernomen worden, welke 
budgetten hiervoor beschikbaar zijn en welke doelen hierop 
geformuleerd worden? 

119 Wat is, in het licht van de arbeidsmarkt opgaven, de reden dat er 
een ruime onderbesteding heeft plaatsgevonden op de post 
«Stageplaatsen zorg / Stagefonds»? 

120 Hoeveel stagiaires waren er in de jaren vanaf 2013? 
121 Hoeveel opleidingsplaatsen waren beschikbaar voor de jeugd-ggz? 

Hoeveel meer of minder dan in 2016? 
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122 Op hoeveel plaatsen voor de opleiding tot verpleegkundig 

specialist/physician assistant werd gerekend in de raming voor de 
begroting in 2017? Hoeveel plaatsen zijn er uiteindelijk vervuld? 

123 Hoeveel extra stageplaatsen zijn gerealiseerd met het herziene 
budget voor de subsidieregeling Stageplaatsen zorg? Voor welke 
opleiding zijn deze extra stageplaatsen gerealiseerd? 

124 Was het aantal stageplaatsen voor de beroepsbegeleidende 
leerweg (BBL) lager dan geraamd omdat de studenten er niet 
waren, of omdat instellingen niet voldoende stageplaatsen konden 
bieden? 

125 De overige € 9,3 miljoen die is ingezet voor arbeidsmarktbeleid 
(Sector-planPlus) is geboekt naar de post overig. Wat valt er onder 
de post overig? 

126 Wat is de verklaring ervoor dat er een lagere instroom was tot de 
opleiding tot de opleiding tot verpleegkundig specialist/physician 
assistant? 

127 Wat heeft het SectorplanPlus tot nu toe bereikt? Hoeveel banen zijn 
er tot nu toe bijgekomen dankzij de subsidie die SectorplanPlus nu 
krijgt? 

128 Waarom zijn er in 2017 minder stageplaatsen gerealiseerd voor de 
beroepsbegeleidend leerweg en wordt het budget ingezet om extra 
stageplaatsen in 2018 te realiseren? 

129 Welke maatregelen worden genomen om «een lage instroom bij 
opleidingen» in relatie tot de raming te voorkomen? 

130 Hoeveel professionals zijn er in 2017 al extra geschoold met 
behulp van de gelden van SectorPlanPlus? 

131 Waarom is maar met minder dan de helft van de aangemelde 
deelnemers «Sterk in je werk» een intakegesprek gevoerd? 

132 Klopt het dat er voor het SectorplanPlus geld is uitgegeven in 2017 
dat er feitelijk niet was? Zo nee, hoe zit het dan? Waarom is dit niet 
meegenomen bij de tweede suppletoire begrotingswijziging? 

133 Kunt u een overzicht geven van de verdeling over de jaren 2017 – 
2021 voor de besteding van de 325 miljoen in het kader van 
RegioPlus? 

134 Kan de voortgang en de haalbaarheid van het programma MedMij 
worden beschreven? 

135 Wordt het mogelijk voor commerciële partijen om Medmij te 
gebruiken voor app- en webtoepassingen? 

136 Hoe wordt medische data beschermd die via Medmij terecht komt 
bij eventuele commerciële of buitenlandse ICT-ontwikkelaars? 

137 Kunt u uitleggen hoe de procedure van toelating van ICT-
ontwikkelaars die Medmij willen gaan gebruiken in elkaar zit? 

138 Wie houdt na toelating van een app of site toezicht op het gebruik 
van medische data door commerciële organisaties? 

139 Welke voorwaarden worden gesteld aan app- en webontwikkelaars 
als het gaat om de locatie van de servers waarop de Persoonlijke 
Gezondheidsomgevingen (PGO’s) draaien? 

140 Wat zijn de kosten voor de uitvoering regeling compensatie van 
verleende zorg aan onverzekerbare vreemdelingen? Hoeveel 
onverzekerde vreemdelingen zijn er? 

141 Waarom zijn bij de eerste of tweede suppletoire begroting de 
wijziging van de extra taken en uitvoeringsactiviteiten niet 
meegenomen? Wat zijn de extra taken en uitvoeringsactiviteiten? 

142 Wat betekent het precies c.q. wat wordt er bedoeld als gesteld 
wordt dat «bij de scheiding van de verantwoordingsstukken van 
het Centraal Administratie Kantoor (CAK) is gebleken dat over een 
langere reeks van jaren heen de beheerskosten per saldo onge-
merkt hoger zijn geweest dan het toegekende budget»? Waarom is 
dit niet eerder opgemerkt? 
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Nr. Vraag 
143 Wat is de reden dat de uitgaven van het Zorginstituut voor het 

onderzoek Zinnige en zuinige zorg € 3,1 miljoen lager zijn 
uitgevallen terwijl hiervoor het dubbele bedrag, namelijk € 6,1 
miljoen, beschikbaar was? Heeft doorlichting van het pakket en de 
uitvoeringstoets voorwaardelijke toelating geen prioriteit 
gekregen? 

144 Hoeveel inspectiebezoeken heeft de inspectie in 2017 afgelegd bij 
zorginstellingen? 

145 In hoeveel gevallen heeft de inspectie onaangekondigde bezoeken 
gebracht? 

146 Hoeveel geld heeft de toename van de bureaucratie in de 
Jeugdhulp over 2017 gekost? 

147 Hoeveel overheadkosten berekenen gemeenten gemiddeld ten 
aanzien van de Jeugdhulp? Indien dit niet bekend is, bent u bereid 
dit te onderzoeken? 

148 Kunt u een overzicht geven per gemeente of zij in hun budget een 
tekort of een overschot hadden op de Jeugdzorg in 2017? 

149 Bij hoeveel jeugdinstellingen waren er in 2017 wachtlijsten? En zo 
ja, wat was de omvang van deze wachtlijsten? 

150 Hoeveel geld hebben gemeenten besteed aan externe inhuur voor 
de Jeugdhulp in 2017? 

151 Met de decentralisatie Jeugdwet is een goede beweging in gang 
gezet maar deze kabinetsperiode zijn nog forse inspanningen 
nodig van gemeenten, jeugdhulpaanbieders en Rijk om de 
veranderdoelen van de jeugdwet te realiseren; welke inspanningen 
van het rijk zijn nodig? Kunnen concrete voorbeelden worden 
genoemd? Is er budget voor deze inspanningen? Zo ja, hoeveel? 

152 Welke criteria worden gebruikt om de activiteiten van de Stichting 
Kwaliteitsregister Jeugd te evalueren? Is er een beleidsevaluatie 
beschikbaar? Zo ja, kan de Kamer die krijgen. Zo nee, waarom 
niet? 

153 Welk bedrag was begroot en wat is gerealiseerd als het gaat om de 
genoemde beleidsconclusie «Preventie van extremisme»? Welke 
criteria worden gebruikt om de aanpak te evalueren? Is er een 
beleidsevaluatie beschikbaar? Zo ja, kan de Kamer die krijgen? Zo 
nee, waarom niet? 

154 Is het mogelijk een subisidiestaat te presenteren met daarin een 
overzicht van alle aangevraagde én toegekende subsidies van de 
instellingen die een beroep hebben gedaan op de subsidieregeling 
(voor Jeugd), inclusief hoogte van de subsidiebedragen? Wat zijn 
de verwachte consequenties als voor alle subsidietoekenningen 
een staatssteuntoets wordt gedaan? Op welke wijze wordt achteraf 
getoetst of instellingen hebben voldaan aan de «verwachte 
prestaties»? Hoe vaak blijkt dit niet het geval te zijn? Wat zijn de 
consequenties voor de subsidieverlening in die gevallen? 

155 Hoeveel sportverenigingen hebben geen gebruik gemaakt van de 
Veiliger Sportklimaat (VSK)-producten? 

156 Wat voor functie hebben de Verklaring Omtrent het Gedrag 
(VOG)-aanvragers binnen de sportverenigingen? 

157 Is bekend hoeveel getrainde vertrouwenspersonen er zijn bij 
sportverenigingen? 

158 Wat is het precieze verschil tussen een vertrouwenspersoon en een 
vertrouwenscontactpersoon? 

159 Kan nader worden toegelicht van wat voor excessen er sprake 
was? 

160 De Brede impuls wordt door 95% van de deelnemende gemeenten 
gezien als een echte impuls om het gemeentelijk sportbeleid 
(verder) te ontwikkelen, hoe beoordeelt de overige 5% van de 
gemeenten de Brede impuls? 
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Nr. Vraag 
161 Wat waren de maatschappelijke- en economische effecten van de 

investeringen die zijn gedaan in de topsport? 
162 De Backpay-regeling is afgelopen op 31 december 2017, hoeveel 

aanvragen zijn er ingediend? 
163 De Backpay-regeling is afgelopen op 31 december 2017, hoeveel 

rechthebbende hebben een uitkering ontvangen? Welk bedrag is 
hiermee gemoeid? 

164 Hoeveel mensen hebben in 2017 nog gebruik gemaakt van de 
Backpay-regeling? 

165 Hoeveel mensen hebben zich – na het van rechtswege aflopen van 
de Backpay-regeling op 31 december 2017 – nog gemeld? 

166 Hoe is de vergelijkbare Backpay-regeling bekend gemaakt? 
167 Hoe staat het met de uitwerking van de concrete visie van het 

Nationaal Comité 4 en 5 mei en de Stichting Samenwerkende 
Musea en Herinneringscentra 40–45? 

168 Wat is de reden van de toename in 2017? Zal deze trend 
doorzetten? 

169 Waarom is de zorgtoeslag in 2017 gestegen met 68 euro per jaar, 
terwijl de zorgpremie maar met 62 euro per jaar is gestegen? 

170 Hoe groot is het ondergebruik van de zorgtoeslag? 
171 Wat wordt er gedaan om misbruik en oneigenlijk gebruik van de 

zorgtoeslag te bestrijden? 
172 In 2017 is € 37,7 miljoen aan de Tegemoetkoming specifieke 

zorgkosten (TSZ) en de Tegemoetkoming Buitengewone Uitgaven 
(TBU) uitbetaald. Dit is in totaal € 0,6 miljoen langer dan begroot. 
Wat is de reden van deze onderschrijding? 

173 Blijft het geld dat niet is uitgegeven als gevolg van het ontbreken 
van de juiste rekeningnummers bij de inkomsten overdrachten van 
de Wet tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten 
(Wtcg), beschikbaar in 2018 indien bepaalde rekeningnummers 
alsnog geverifieerd kunnen worden? 

174 Wat is de uitgave «overig» bij bijdragen aan agentschappen, die 
niet waren begroot? 

175 Hoe kunnen de personele uitgaven en materiële uitgaven zoveel 
hoger zijn in 2017 dan was begroot? In hoeverre is hier bij de 
eerste en/of tweede suppletoire begroting melding van gemaakt? 
Waarom is hier eventueel geen melding van gemaakt? 

176 Hoe is de Kamer eerder geïnformeerd over de uitgaven voor de 
tijdelijke Projectdirectie Antonie van Leeuwenhoekterrein (PD ALt)? 

177 Waardoor is de overbesteding van ruim 44 miljoen euro op de post 
materiële uitgaven ontstaan? 

178 Waarom is de post eigen personeel bij de inspectie 5 miljoen euro 
lager uitgevallen? Betrof de uitgaven aan externe inhuur het 
opvangen van tekorten aan eigen personeel of de inhuur van 
specifieke expertise? Indien het specifieke expertise betrof, waar 
moet dan aan gedacht worden? 

179 Kan er een toelichting worden gegeven op de tabel met 
taakstellingen? 

180 Waarom hebben de opgenomen cijfers voor het Centrum 
indicatiestelling zorg (CIZ) betrekking op het verantwoordingsjaar 
2016 en niet op 2017? 

181 Waarom is, net als in 2016, niet op iedere subsidie de staatssteunt-
oets toegepast? 

182 Wat heeft de bouw en totstandkoming van het nieuwe PGB2.0-
systeem gekost? En wat zijn de te verwachten kosten? 

183 Hoe ontwikkelt het vermoede onrechtmatigheid percentage in de 
zorg voor zowel zorgverzekeraars als zorgkantoren eventueel 
uitgesplitst per sector (MSZ, curatieve GGZ, wijkverpleging, pgb in 
de Wlz, verpleeghuiszorg, gehandicaptenzorg) zich over de 
afgelopen jaren sinds 2010? 
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Nr. Vraag 
184 Hoeveel zorg-bv’s zijn er actief, uitgesplitst naar de verschillende 

zorgwetten (Wmo, Jeugdwet, Wlz en Zorgverzekeringswet)? 
185 Wat is het gemiddelde winstpercentage van de zorg-bv’s uitge-

splitst naar de verschillende zorgwetten (Wmo, Jeugdwet, Wlz en 
Zorgverzekeringswet)? 

186 Wat heeft het programmaplan Rechtmatige Zorg: aanpak fouten en 
fraude 2015–2018 opgeleverd in financiële zin en hoe wordt het 
voortgezet? 

187 Hoe ziet het Misbruik en Oneigenlijk gebruik (M&O)-beleid van het 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport eruit? 

188 Waarom worden hier alleen de agentschappen uitgebreid 
verantwoord, en niet ook de Zelfstandige bestuursorganen (ZBO’s) 
en Rechtspersonen met een wettelijke taak (RTW’s) van het 
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport? 

189 Waarom is het vorderingssaldo tot en met 2014 nog zo hoog? Kan 
een overzicht per jaar van de nog uitstaande vorderingen tot en 
met 2014 worden gegeven? Hoe realistisch is het dat deze andere 
vorderingen alsnog geïnd kunnen worden? 

190 Uitvoeringsorgaan bevolkingsonderzoeken; wie houdt toezicht op 
de screeningsorganisaties? 

191 Gaat de inspectie langs bij de screeningsorganisaties? 
192 Vallen screeningsorganisaties onder de Wet normering topinko-

mens (WNT)? 
193 Hoe kan het dat één iemand een dienstverband heeft van 1,06 fte 

(en dus meer dan 1,00 fte)? 
194 De afgelopen jaren is de zorg ingrijpend hervormd om mensen 

meer maatwerk en betere zorg te bieden. Op welke manier is er 
«meer» maatwerk en «betere» zorg geboden? Hoe heeft u dit 
gemeten? 

195 Kunt u uitsplitsen waaruit de 2,6 miljard aan onderschrijding van 
het Budgettair Kader Zorg is opgebouwd? 

196 Hoeveel is de nominale premie en inkomensafhankelijke bijdrage 
omlaag gegaan, toen bij de begroting 2017 reeds bleek dat er een 
forse onderschrijding zou plaatsvinden? 

197 Hoeveel lager hebben de zorgverzekeraars de premies in 2017 en 
2018 vastgesteld dan geraamd door het Ministerie van Volksge-
zondheid, Welzijn en Sport aan de hand van de onderschrijding die 
na de begroting 2017 is opgetreden? 

198 Welke overschrijding op het kader rijksbegroting is gecompen-
seerd door de onderschrijding in het uitgavenkader zorg? 

199 Wat dragen bedrijven in totaal bij aan het betalen van de 
zorgkosten? 

200 Wat is de verdeling van de zorgkosten naar inkomensgroep en 
vermogensgroep? 

201 Wat is de invloed van de loonontwikkeling in de zorg geweest op 
de forse daling van de nominale uitgavengroei na 2012? 

202 Is er een verschil waar te nemen in de wijze waarop het Budgettair 
Kader Zorg vast wordt gesteld voor en na 2012? 

203 Is onderzocht hoe investeringen in preventie de kosten van de zorg 
op lange termijn kunnen beïnvloeden? 

204 Wat zijn de kosten van het gemiddelde van 40% aan administratie-
tijd in de zorg? 

205 Hoe hebben de zorguitgaven zich de afgelopen tien jaar ontwik-
keld? Kan dit gespecificeerd worden voor de ontwikkeling van de 
Zvw, de AWBZ/Wlz, Jeugdzorg, Wmo 2015 en de totale uitgaven? 

206 Hoe verhoudt de ontwikkeling in zorguitgaven in Nederland zich 
tot andere landen in Europa in de periode 2006–2018? 

207 Hoe verhoudt de kwaliteit van de Nederlandse gezondheidszorg – 
totaal, de curatieve zorg en de langdurige zorg – zich tot andere 
landen in Europa? 
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Nr. Vraag 
208 Waarom wordt de trendlijn niet naar beneden bijgesteld nu de 

uitgavengroei sinds 2012 fors is omgebogen? 
209 Wat waren de onderschrijdingen op het Budgettair Kader Zorg 

sinds 2012, zowel totaal als per jaar en uitgesplitst naar Zvw, Wlz 
en begrotingsgefinancierde zorguitgaven? 

210 Waarop is de stijging van de netto-zorguitgaven met circa 4% per 
jaar gebaseerd? 

211 Waarom wordt er van uitgegaan dat de zorguitgaven 2x zo hard 
zullen groeien (circa 4%) als de economische groei (2%)? 

212 Waarom worden de zorguitgaven voor asielzoekers en statushou-
ders niet apart geregistreerd? Is het niet belangrijk om te achterha-
len wat de migratieproblematiek de Nederlandse burger kost? 

213 Hoeveel hoger zou de premie geweest zijn wanneer er geen sprake 
zou zijn van een onderschrijding van € 2,6 miljard op het Budget-
tair Kader Zorg, maar het volledige bedrag zou zijn uitgegeven? 

214 Hoeveel mensen moeten op dit moment een bestuursrechtelijke 
premie betalen omdat zij een betalingsachterstand van meer dan 
zes maanden hebben op hun zorgverzekeringspremie? 

215 Hoeveel wanbetalers waren er op 1 mei jl. en kunt u inzichtelijk 
maken hoe het aantal wanbetalers de afgelopen jaren afneemt? 

216 Een deel van de gereserveerde middelen voor voorwaardelijke 
toelating is niet benut; kan dit worden toegelicht? 

217 Wat is de oorzaak van de onderschrijding bij de wijkverpleging? 
218 Hoeveel mensen konden in 2017 niet kiezen waar ze wilde sterven; 

thuis, in het verpleeghuis of in het ziekenhuis? 
219 Wat is de reden dat er voor de medisch-specialistische zorg (MSZ) 

na onderschrijdingen in 2014 en 2015 er weer een relatief beperkte 
overschrijding in 2016 is en een (voorlopig) hogere overschrijding 
in 2017? 

220 Hoe verhoudt de passage op blz. 166 van het jaarverslag, waarin 
de onderschrijdingen in de wijkverpleging lijken te worden 
toegeschreven aan de zorgakkoorden, zich tot de passage op blz. 
210 waarin de onderschrijding bij de wijkverpleging wordt 
verklaard uit een tekort aan wijkverpleegkundigen en een scherpe 
contractering door zorgverzekeraars? 

221 Waarom wordt de werking van de zorgakkoorden uitsluitend 
getoetst aan de financiële resultaten en niet aan de kwaliteit of de 
toegankelijkheid van de zorg? 

222 Hoeveel geld is er nodig om alle wachtlijsten in de ggz op te 
lossen? 

223 In hoeverre heeft de afbouw van bedden in de ggz bijgedragen aan 
de onderschrijding op het ggz budget in de jaren 2015, 2016 en 
2017? 

224 Welk effect heeft het niet besteden van middelen, bedoeld voor de 
ggz, gehad op de wachtlijsten? Als het geld wel was uitgegeven 
aan ggz, zouden dan de wachtlijsten niet veel korter zijn? Zo ja in 
welke mate? Zo neen, waarom niet? 

225 Hoeveel geld is er in 2017 besteed aan de preventie van psychische 
klachten? 

226 Wat is het effect geweest van de onderschrijding in de ggz op de 
ontwikkeling van de hoogte van de zorgpremie? Klopt het dat de 
kans bestaat dat de zorgpremie gaat stijgen als het begrote budget 
voor de ggz, dat niet is aangewend voor zorg, alsnog gebruikt zou 
worden voor het wegwerken van de wachtlijsten? 

227 Hoe is de tolkenvoorziening geregeld voor asielzoekers en 
statushouders die te maken hebben met psychische problemen, nu 
de tolkenvoorziening niet meer gemeentelijk is geregeld? 
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Nr. Vraag 
228 Hoe vaak worden statushouders geweigerd door ggz-instellingen, 

omdat zij de taal niet voldoende spreken, maar ook geen tolken-
voorziening aanwezig is? 

229 Hoeveel geld hebben huisartsen in de kabinetsperiode Rutte II 
ontvangen voor substitutie? 

230 Wat betekenen de forse onderschrijdingen bij de huisartsenzorg 
voor het toekomstige beleid? 

231 Wat betekenen de forse onderschrijdingen van ruim 100 miljoen bij 
de wijkverpleging voor het toekomstige beleid? 

232 Waar is de structurele extra € 100 miljoen voor het Kwaliteitskader 
Verpleeghuiszorg nu in concreto voor gebruikt, waaraan is het 
precies uitgegeven? 

233 Zijn er experimenten gaande met regionale verzekeraars die 
binnen een bepaalde regio een leidende rol hebben? Zo ja, waar 
vinden deze experimenten plaats? 

234 Is het zorgverzekeraars toegestaan om geld uit te lenen aan 
zorginstellingen? 

235 Er wordt € 90 per verzekerde uitgegeven aan bedrijfskosten van 
zorgverzekeraars. Hoeveel 
is dit in totaal? 

236 Hoe kan het dat de zorguitgaven van individuele zorgverzekeraars 
€ 1,0 miljard lager uitvallen dan in de begroting 2017, terwijl 
verzekeraars de nominale premie € 0,7 miljard hoger hebben 
vastgesteld dan geraamd in de begroting? 

237 Hoe hebben de beheerskosten van zorgverzekeraars zich ontwik-
keld in de periode 2012–2017? 

238 Wat zijn de overheadkosten van zorgverzekeraars geweest over de 
afgelopen vijf jaar procentueel en absoluut gezien? Graag 
uitsplitsen per jaar en indien mogelijk per verzekeraar. 

239 Hoeveel budget hebben zorgverzekeraars per jaar uitgegeven aan 
reclamekosten over de afgelopen vijf jaar? Graag uitsplitsen per 
jaar en indien mogelijk per verzekeraar. Hoe verhouden deze 
kosten zich tot de marketing- en acquisitiekosten van verzekeraars? 

240 Hoe groot zijn de reserves van zorgverzekeraars over de afgelopen 
vijf jaar en hoe verhoudt zich dit tot de vereiste solvabiliteit 
geldend onder Solvency II? Graag uitsplitsen per jaar en indien 
mogelijk per verzekeraar. 

241 Hoeveel van hun reserves hebben zorgverzekeraars over de 
afgelopen vijf jaar aangewend ten behoeve van een premieverla-
ging, zowel absoluut als percentage van het niet-vereiste deel van 
de reserves ten behoeve van de solvabiliteit? Graag uitsplitsen per 
jaar en indien mogelijk per verzekeraar. 

242 Vanwege de € 0,3 miljard hogere uitgaven en de € 0,4 miljard 
hogere inkomsten is het saldo van het Fonds langdurige zorg (Flz) 
even hoog uitgekomen als de raming (-0,3 miljard), dit saldo telt 
mee in het EMU-saldo? Wat betekent dit? 

243 Hoeveel geld komt er extra binnen wanneer de inkomensafhanke-
lijke Wlz premie niet langer afgetopt wordt bij € 33.994 (schijf 2), 
maar ook doorloopt in de schijven 3 en 4? 

244 Hoeveel geld komt er extra binnen wanneer de inkomensafhanke-
lijke bijdrage van de premie voor de zorgverzekeringswet niet 
langer afgetopt wordt bij € 54.614, maar ook volledig doorloopt in 
de schijven 3 en 4? 

245 Wat is het effect op de koopkracht van het invoeren van een 
inkomensafhankelijke bijdrage van de premie voor de zorgverzeke-
ringswet die niet langer afgetopt wordt bij € 54.614, maar ook 
volledig doorloopt in de schijven 3 en 4? 
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Nr. Vraag 
246 Met welk percentage kan de inkomensafhankelijke bijdrage voor de 

zorgverzekeringswet omlaag, wanneer de bijdrage niet langer 
afgetopt wordt bij € 54.614, maar ook volledig doorloopt in de 
schijven 3 en 4 hierbij er vanuit gaande dat de totale opbrengst van 
de inkomensafhankelijke bijdrage gelijk blijft? 

247 Hoe hebben de door het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn 
en Sport verwachte nominale premie en de door zorgverzekeraars 
gerealiseerde nominale premie zich sinds 2012 ontwikkeld? 

248 Waarom was de raming van het Ministerie van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport voor de zorgpremie 2017 45 euro te laag? 

249 Welk percentage verzekerden heeft de afgelopen vijf jaar gebruik 
gemaakt van een hoger vrijwillig eigen risico? 

250 Welk percentage premiebetalers maakt het eigen risico volledig 
vol, welk percentage doet dat tot het gemiddeld eigen risico en 
welk percentage gebruikt het eigen risico niet? 

251 Hoe ontwikkelt het gemiddeld eigen risico zich in de periode 
2006–2018? 

252 Hoeveel mensen hebben zorgtoeslag ontvangen in de periode 
2010–2017? Kan dit overzicht worden uitgesplitst naar eenpersoon-
shuishoudens en meerpersoonshuishoudens? 

253 Wat is het aandeel huishoudens, zowel eenpersoons- als 
meerpersoonshuishoudens, dat zorgtoeslag ontvangt? 

254 Hoeveel procent van de mensen die hun eigen risico volmaken 
hebben recht op een volledig, of gedeeltelijke, zorgtoeslag? 

255 Wat betaalt de gemiddelde Nederlander zelf aan zorg in de vorm 
van het eigen risico en eigen bijdragen en hoe verhoudt zich dit tot 
de eigen bijdragen die mensen betalen in andere Europese 
landen? Kunt u een inzicht geven in de ontwikkeling van eigen 
betalingen in de afgelopen vijf jaar? 

256 Kan inzichtelijk worden gemaakt wat iemand in de volgende 
situaties in de periode 2012–2018 betaalt aan zorg: alleenstaande 
met een minimumloon, alleenstaande met 1 keer modaal, 
alleenstaande met 2 keer modaal, meerpersoonshuishouden met 
minimumloon, meerpersoonshuishouden met 1 keer modaal en 
meerpersoonshuishouden met 2 keer modaal? 

257 Kan er ook aangegeven worden wat er aan zorg wordt betaald, 
door de minst betalende en de meest betalende volwassene, want 
hier wordt alleen het gemiddelde weergegeven (5.450 euro)? 

258 Wat zijn de redenen voor de onderschrijding van de uitgaven aan 
ziekenvervoer en ambulancevervoer in het bijzonder? Is gebrek aan 
personeel, waardoor uitgaven lager uitvallen, een van de redenen? 

259 Welk deel van de totale onderschrijding van het macrokader 
Geneeskundige ggz (€ 307.3 miljoen) wordt veroorzaakt door 
substitutie naar de praktijkondersteuner (POH)-ggz? Welk deel 
wordt veroorzaakt door een verschuiving naar de basis ggz? Welk 
deel wordt veroorzaakt door de achterblijvende intensivering van 
de ambulantisering? Welk deel wordt veroorzaakt door de de 
scherpe inkoop van zorgverzekeraars? 

260 Kunt u nader onderbouwen en specificeren waarom in 2017 een 
«onderschrijding» op de geneeskundige ggz wordt verwacht van 
307 miljoen? En wat gaat dit betekenen voor de begroting van het 
lopende jaar en de komende jaren? 

261 Op welke wijze heeft deze «onderschrijding» op de geneeskundige 
ggz bijgedragen aan wachttijden die blijven oplopen? 

262 Welk effect hebben de forse kostenbesparingen door scherpere 
inkoop van hoortoestellen en verzorgingsmiddelen op de 
toegankelijkheid van deze hulpmiddelen voor ouderen? 

263 Wat betekenen de forse onderschrijdingen van € 263 miljoen op de 
geneesmiddelen voor het toekomstige beleid? 
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Nr. Vraag 
264 Waarom wordt de onderschrijding op de geneesmiddelen niet 

ingezet voor een fonds voor weesgeneesmiddelen? Zijn de 
mogelijkheden hiervoor onderzocht? 

265 Kan een overzicht gegeven worden van de uitgaven aan genees-
middelen sinds 2012 en het aandeel van weesgeneesmiddelen 
daarin? 

266 Welke gevolgen heeft de onderbesteding in de wijkverpleging voor 
de kwalilteit van de wijkverpleging? 

267 Kan per begrotingsjaar (2015, 2016 en 2017) en per bijstellingsmo-
ment worden aangegeven wat de oorzaak is van de neerwaartse 
bijstelling in het budget voor de wijkverpleging? 

268 Hoe verhouden de onderschrijdingen in de wijkverpleging zich tot 
de wachtlijsten voor casemanagement dementie en de afname in 
gebruik van casemanagement dementie, en worden de wachtlijs-
ten en de afname van het gebruik veroorzaakt door de scherpere 
inkoop door zorgverzekeraars of door het gebrek aan focus op 
dementie? 

269 Heeft de nieuwe onderschrijding van € 101,9 miljoen op de 
wijkverpleging in 2017 bij jaarverslag 2017 dezelfde oorzaak als de 
eerdere onderschrijding van € 87,8 miljoen bij eerste suppletoire 
begroting 2017, en als de eerdere onderschrijdingen op diverse 
momenten in de uitvoering van de begrotingen over 2015 en 2016? 

270 Welke gevolgen heeft de onderbesteding in de wijkverpleging voor 
de kwaliteit van de wijkverpleging? 

271 Voor welke bedragen werken de onderschrijdingen in de wijkver-
pleging naar verwachting incidenteel respectievelijk structureel 
door naar 2018 en latere jaren, en hoe verhouden deze eventuele 
onderschrijdingen zich tot de thans geldende meerjarenramingen 
vanaf 2018 zoals gebaseerd op de Startnota en de VWS-begroting 
2018? 

272 Heeft de nieuwe onderschrijding van € 101,9 miljoen op de 
wijkverpleging in 2017 bij jaarverslag 2017 dezelfde oorzaak als de 
eerdere onderschrijding van € 87,8 miljoen bij eerste suppletoire 
begroting 2017, en als de eerdere onderschrijdingen op diverse 
momenten in de uitvoering van de begrotingen over 2015 en 2016? 

273 Welke gevolgen heeft de onderbesteding in de wijkverpleging voor 
de kwaliteit van de wijkverpleging? 

274 Voor welke bedragen werken de onderschrijdingen in de wijkver-
pleging naar verwachting incidenteel respectievelijk structureel 
door naar 2018 en latere jaren, en hoe verhouden deze eventuele 
onderschrijdingen zich tot de thans geldende meerjarenramingen 
vanaf 2018 zoals gebaseerd op de Startnota en de VWS-begroting 
2018? 

275 Wat is de verklaring voor het naar boven bijstellen van de uitgaven 
aan ouderen- en gehandicaptenzorg binnen het WLZ kader? 

276 Indien er inderdaad «sprake van een verschuiving tussen de 
leveringsvormen zorg in natura en persoonsgebonden budget», 
waarom is er dan een groot verschil tussen de onderschrijding bij 
het pgb en de onderschrijding bij zorg in natura? 

277 Hoeveel mensen gebruiken het Volledig pakket thuis (VPT) in 2017 
en hoe is dit gegroeid t.o.v. de jaren 2016 en 2015? 

278 Op hoeveel toekenningen van de leveringsvorm pgb in de Wlz was 
gerekend in de raming voor 2017? Op basis waarvan werd een 
groei verwacht t.o.v. van 2016?

 

15


